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Skolebestyrelsen 
Ungarnsgade 13, 2300 København S 

T: 3317 5000 / E:  shorst14@gmail.com 
Skolenr. 31165 / Skolekode: 101058 / www.lps.kk.dk 

 

 

 

 

6. ordinære møde i skolebestyrelsen  

skoleåret 2021/22  
Onsdag d. 9. mar. 2022 kl. 16.30–19.00 på Lilleskolen, Wittenberggade 2-4 

 

REFERAT (forventede starttider angivet i parentes) 

1.  O Godkendelse af dagsorden og referat fra sidste møde 

• Dagsorden godkendt 
• Referat godkendt 

Sebastian 

(16.30) 

2.  O Meddelelser fra formanden 

• Skole og Forældre København holder forårskursus d. 23. marts kl. 17-20.30, 

med oplæg om inkluderende fællesskaber v. Helle Rabøl. Tilmelding på:  
www.skole-foraeldre-kbh.dk/kurser/gratis-foraarskursus/ 

Sebastian  

(16.33) 

3.  O  Meddelelser fra skolelederen 

• Meget få indberettes med corona – ca 1 om ugen. I alt har vi sendt ind på 483 

smittede børn og 85 smittede medarbejdere (nogle er dog gengangere). 
• Testmidler m.m. afhentes i næste uge.  

Torben  

(16.35) 

4.  O Meddelelser fra medarbejderrepræsentanterne 

• I udskolingen skal 9.kl. kun op i 4 eksaminer. I gang med at planlægge 

afslutning m.m. Vi fortsætter frem til sommerferien med fagene.  
• 8.kl. har været i brobygningsforløb med forskellige ungdomsuddannelser. 

• Der har desværre været en del hærværk i udskolingsbygningen. Afdelingsleder 

Anette har sendt brev ud til alle forældre.  

• I indskolingen er der startet kor op. 

• Dejligt at N/T lokalet er tilgængeligt igen 

• Elevrådsmøde for indskolingselevråd havde desværre et ringe fremmøde. Vi 

forsøger snart med et nyt.  

René/Frederikke 

(16.40) 

5.  O Meddelelser fra elevrådsrepræsentanterne 

• Elevrådsmøde i sidste uge. Fokus på bæredygtighed og den nye 

skraldesortering. Der er interesse for at få planter i klasselokalerne. Vi arbejder 

på en genbrugsstation. Næste møde kommer snart.  

Billy/Elinor 

(16.45) 

6.  O Orientering fra KKFO 

• Hverdagen har meldt sin ankomst. Pædagogisk konsulent kommer på tilsyn i 

april i et par timer. (æstetik, pædagogik, børnesyn, har pejlemærker som hun 

arbejder ud fra). Munder ud i en rapport med efterfølgende dialog.  
• Lige nu er vi optaget af overgange: Nye børn til kommende 0.kl., 2.kl. til 

Moselgade og 3.kl. på vej til klubberne. Samt sammenlægningen af nuværende 

0.kl.  

• Afvikle de sidste discofester 

• Skraldesortering skal i gang. 

Haydee/Mariane 

(16.50) 

https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=http%3A%2F%2Fwww.skole-foraeldre-kbh.dk%2Fkurser%2Fgratis-foraarskursus%2F&data=04%7C01%7C%7Cf79f52179e04484a652f08da02a06d35%7C769058ab4487418f8b6cf4b48243edd7%7C0%7C0%7C637825185293339606%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000&sdata=QCBzWnNXKt2Z62EHNXl37n0GoZkzu3i%2FNDwk0yA1pUQ%3D&reserved=0
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7.  O Kvalitetssamtale med områdechef 

SB orienteres af skoleleder om kvalitetssamtalen der blev afholdt for nogle uger 

siden, og hvilke vigtige elementer der har været drøftet. 

• Udskoling (valgfag, karakterer, samarbejde med UU-vejleder, UPV, overgang 

til ungdomsudd.) 
• Elevfravær 

• Tilvalg af vores skole (0.kl.) er 60 %. Privatskole er 25 %. Vores distrikt er 

mindre da en del af det er gået til den nye skole på nordøstamager. 

• Udsivning skyldes primært at flere flytter fra Amager. Dertil kommer rimeligt 

stort skoleskift blandt KBH kommuneskoler.  

• Tiltag: Hjemmesiden opdateres, overvejer flere besøg i børnehaverne, ser på 

om vores åbent hus arrangement kan blive bedre.  

• Der blev fortalt om projektet om Co.Teaching, Projekt Nymat. i udskolingen 

og at mere end 7 lærere er på diplomudd. (vejlederkorps).  

• Styrke det faglige RC 

• Se på overgangen fra 0.kl. til 1.kl. samt overgangen fra 5.kl. til 6.kl. 

• Talte om at lave en video om skolen 

Kommentarer: 

• Lyder som en god dialog  

• Gøre noget for at optaget på 60 % kan øges 

• Genindføre “Store praledag” 

• Godt givet ud med en video om skolen (hvad kan LPS) 

Torben 

(16.55) 

8.  D/B Timeplansfordeling 

SB får forelagt et forslag til timefordeling fordelt på klassetrin. På baggrund af 

drøftelse skal SB godkende planen 

• Vi følger den vejledende timeplan 
• UUV timer fordelt på de forskellige årgange 

• Skolebestyrelsen beslutter, at der mindst skal være 1 UUV time som ikke 

lægges op. Øvrige UUV timer kan lægges op. Fint at skoledagen gøres kortere. 

Det er rigtig godt med to lærere til stede i undervisningen (holddeling). Skolen 

kan bestemme om enkelte årgange/klasser skal have flere UUV timer som ikke 

lægges op.  

Torben 

(17.10) 

9.  D Principper for kommunikation  

Skolen redegør for hvordan det går med at efterleve principperne. Vi drøfter evt. 

ændringer til principperne. 

• Skoleleder indleder og fortæller at principperne overholdes fint her på skolen 

af forældrene. Torben har ikke ønsker om ændringer 
• Spørgsmål: Hvordan finder nye personaler ud af hvordan de skal 

kommunikere?  

Svar: Skolen har en personalemappe hvor alt står som alle personaler får. Der 

forefindes et bilag, som ligger på aula, om hvordan der kommunikeres (under 

Værdigrundlag) – det er måske lidt svært at finde, kan gøres mere synligt. 

• Kommentar: Som forældre kan man til tider opleve rigtig mange aula-

beskeder, især med 2-3 børn på henh. fritidshjem og klub. Opfordring til at 

koordinere fælles beskeder/opslag så det samme ikke både kommer fra KKFO 

og skole. 

• Kommentar: Opfordring til at lærerne tænker på at det er en fordel for 

forældrene hvis der kommunikeres forholdsvis ens. Være opmærksom på, hvad 

der skrives i ugeplanen, som mail eller som opslag!  

• God ide med “en tråd” på hvert barn så man let kan finde historikken. 

• Hvordan der kommunikeres og hvor meget, kan drøftes på forældremøderne. 

Forældrene opfordres til at tage det op. Og behov kan jo ændre sig som 

eleverne bliver ældre. 

• Vi konkluderer at der ikke ændres på principperne for kommunikation. 

Torben 

(17.25) 

  PAUSE med spisning 

 

(17.45) 
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10.  D/B Skolebestyrelsesvalg 2022 

Vi drøfter og beslutter proces for valget, herunder evt. udpegning af eksterne 

medlemmer: 

1. Bestyrelsen ønsker ikke at udpege eksterne medlemmer. 

2. Vi følger tilbagefaldsplanen som er lavet fra forvaltningen. 14 maj er sidste dag 

for at opstille til skolebestyrelsen. 

3. Orientering af forældre: Der besluttes et fysisk møde og et online møde i april-

maj. Opslag på Aula og på skolens hjemmeside.  Reminder ud 14 dage før. 

Skolen får tilsendt “valg-materiale” som hænges og sendes ud. TV og 

Sebastian fastsætter datoer for møderne.  

4. I tilfælde af kampvalg kan valget afholdes elektronisk som anbefalet af 

forvaltningen 

Sebastian/Torben 

(18.15) 

11.  D/B Forældrearrangement. 

Vi drøfter og beslutter kommende forældrearrangement. 

• Samtale med Børns Vilkår i kommende uge om arrangementet. Overordnet er 

det “Trivsel” De har foreslået 3 datoer i april (26,27,28) fra kl. 17-18.30 
• Dato og færdigt forslag til arrangement kommer snarest. Invitation ud inden 

påske. Sendes til TV som formidler den ud på aula. 

• Forslag om, at kontaktforældrene er med til at sprede det gode budskab. 

• Kontrol af kontaktforældre i Aula. (TV) 

• Lærerne opfordres også til at deltage.  

Ellen 

(18.30) 

12.  D/B Justering af årsplan 

Vi justerer efter behov i vores årshjul.  

• Udskolingen ønsker et punkt om nye retningslinjer for ude-indeordning. 

(næste møde) Lad gerne elevrådet tale om det inden.  
• TV ønsker et emne taget op omkring tyveri og hærværk. 

Sebastian 

(18.40) 

13.  O Eventuelt 

Intet til referat 
Alle 

(18.45) 

14.  D Evaluering af mødet 

Kort runde om hvad vi synes har været godt og ikke godt ved dette møde. 

Fint møde 

Sebastian 

(18.50) 

15.  O Sager vedrørende enkeltpersoner 

TV orienterede. 
Torben 

(18.55) 

O: Orientering  D: Debat B: Beslutning 


